

有關貸款提示功能通知

為提升客戶服務體驗，由 2024 年 11 月 24 日起，本行將發出貸款還款到期提示短訊致所有使用本行貸款服務的個人客戶，以便客戶能更及時地查看相關資訊，而作出相對應之安排。

同時，BCM Net 網上銀行服務內原有的貸款還款到期提示功能亦將於當日起取消，其他銀行服務之提示功能及現有之設定均不受影響。

如有任何疑問，歡迎於辦公時間內致電「商業理財通」電話 8796 8888 查詢或親臨分行了解更多。

感謝客戶一直對本行的支持，我們將竭誠為客戶提供更便捷及優質的銀行服務。

澳門商業銀行股份有限公司 謹啓
2024 年 10 月 23 日

Notice of Loan Repayment Reminder Service

Aiming to enhance customers experience, a SMS notification service for loan repayment reminder will be effective starting from 24 November 2024. Reminder messages will be sent to all personal customers who are currently using BCM loan services, in order to allow customers to be timely notified and able to review the relevant information and make corresponding arrangement.

Meanwhile, the existing notification function for loan repayment reminder on BCM Net e-Banking Service will be terminated starting from the aforementioned date. Notification functions and existing settings for other banking services on BCM Net e-Banking Service will not be affected.

Should you have any query, please contact TeleBCM at 8796 8888 during office hours or visit our branch to find out more.

We would like to express our gratitude to our customers for their continuous support of BCM. We are striving to provide customers with enhanced convenient and high-quality banking services.

Banco Comercial de Macau, S.A.
23 October 2024

Notice Ref.: N032/24